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       RG 0052/ XLI/ 2010 

P R O T O K Ó Ł   NR   XLI/ 2010 
 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 24 czerwca 2010 r. 
 
Punkt 1.Otwarcie Sesji. 
Otwarcia Sesji o godzinie 16:00 w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowym Mieście nad Wartą 
dokonał Janusz Janicki- Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych Radnych, Sołtysów 
oraz zaproszonych gości. 
Punkt 2. Stwierdzenie quorum. 
W punkcie tym Przewodniczący poinformował, Ŝe obecnych jest 13 Radnych                           
stanowiąc niezbędne quorum do podjęcia uchwały. 
Punkt 3. Przyjęcie porządku obrad.  
W punkcie tym pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał następujący porządek obrad: 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Nowe Miasto   
n. Wartą. 
Punkt 6.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 8. 
Funkcjonowanie Domu dla Bezdomnych w Dębnie.  
Punkt 9.  
Funkcjonowanie świetlic socjoterapeutycznych. 
Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Rogusko. 
Punkt 11. 
Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości                             
Szypłów. 
Punkt 12. 
Omówienie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości Wolica Kozia. 
Punkt 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o zezwolenie na odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz na 
opróŜnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych na terenie Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą naleŜącej do Porozumienia Międzygminnego w Jarocinie zawartego 
w dniu 7 października 2008 r. 
Punkt 14. 
Podjęcie uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 
samorządowych instytucji kultury, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Nowe Miasto nad wartą za I półrocze danego roku budŜetowego.  
Punkt 15. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2010 rok.  
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Punkt 16. 
Przyjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia od Agencji Nieruchomości Rolnych do 
zasobu mienia komunalnego Gminy Nowe Miasto nad Wartą nieruchomości niezabudowanej 
przeznaczonej na realizację zadań własnych Gminy.  
Punkt 17. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 18.  
Sprawy bieŜące. 
Punkt 19. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 20.  
Zamknięcie sesji. 
Ad 6) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Przewodniczący informował, Ŝe w okresie od ostatniej sesji odbyły się kolejne dyŜury, 
i kilka imprez, na terenie Gminy w których Przewodniczący miał przyjemność uczestniczyć, 
w tym Gminny Dzień Dziecka w Kruczynie, festyn zorganizowany w Chociczy, odbyło się 
równieŜ zakończenie Ligii piłkarskiej. 
Ad 7) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Pan Wójt informował, Ŝe ostatni czas poświęcony był sprawie powodzi, gdyŜ woda 
juŜ zniknęła, ale pozostały inne sprawy związane z np. świadczeniami na rzecz osób 
pokrzywdzonych powodzią. Wójt informował, Ŝe w chwili obecnej odbywa się szacowanie 
strat, największe poniosły gospodarstwa w Rogusku. Ponadto pan Wójt informował, Ŝe 
opracowywane są plany odnowy wsi, wkrótce zostaną złoŜone wnioski. Na zakończeni Pan 
Wójt informował Ŝe dnia 2 lipca odbędzie się impreza okolicznościowa z okazji 20-stej 
rocznicy Samorządu, na którą serdecznie zaprasza.  
Ad 8) Funkcjonowanie Domu dla Bezdomnych  w Dębnie.  

W punkcie tym głos zabrał kierownik Domu dla Bezdomnych pan  Alfred Polus. Pan 
Polus mówił o  funkcjonowaniu Domu dla Bezdomnych, o dobrych warunkach  w jakich 
przebywają osoby bezdomne, o pozyskiwanych środkach na utrzymanie domu.  
Ad 9) Funkcjonowanie świetlic socjoterapeutycznych. 

Sprawozdanie z działalności świetlic opiekuńczo- wychowawczych działających na 
terenie Gminy Nowe Miasto n. Wartą przedstawiła Pani Iwona Golińska pracownik OPS w 
Nowym Mieście nad Wartą. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad 10) Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości 
Rogusko. 

Uchwałę w sprawie planu odnowy miejscowości Rogusko omówił pan Janusz Janicki- 
Przewodniczący rady, w związku z brakiem pytań zaproponował głosowanie za przyjęciem 
uchwały.  
„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych.  
Uchwała Nr XLI/ 242 / 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 11) Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości                 
Szypłów. 

Po omówieniu uchwały w związku z brakiem pytań radni przeszli do głosowania. 
„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych.   
Uchwała Nr XLI/ 243/ 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 12) Omówienie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości                 
Wolica Kozia. 

Uchwałę w sprawie planu odnowy miejscowości Wolica Kozia omówił pan Janusz 
Janicki- Przewodniczący rady, w związku z brakiem pytań zaproponował głosowanie za 
przyjęciem uchwały. „Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 0 głosów 
wstrzymujących, 0 głosów przeciwnych.   
 Uchwała Nr XLI/ 244 / 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 13) Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o zezwolenie na odbieranie odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości oraz na opróŜnianie zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości 
ciekłych na terenie Gminy Nowe Miasto nad Wartą naleŜącej do Porozumienia 
Mi ędzygminnego w Jarocinie zawartego w dniu 7 października 2008 r. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady- pan Janusz Janicki, radni nie 
zgłaszali Ŝadnych pytań, w związku z powyŜszym Przewodniczący zarządził głosowanie. 
„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych.   
Uchwała Nr XLI/ 245 / 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 14) Przyjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia od Agencji Nieruchomości 
Rolnych do zasobu mienia komunalnego Gminy Nowe Miasto nad Wartą nieruchomości 
niezabudowanej przeznaczonej na realizację zadań własnych Gminy.  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady- pan Janusz Janicki, radni nie 
zgłaszali Ŝadnych pytań, w związku z powyŜszym Przewodniczący zarządził głosowanie. 
„Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 0 głosów wstrzymujących, 0 głosów 
przeciwnych.   
Uchwała Nr XLI/ 246 / 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 15) Podjęcie uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
budŜetu Gminy Nowe Miasto nad Wartą informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego samorządowych instytucji kultury, informacji o kształtowan iu się 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Nowe Miasto nad wartą za I półrocze danego 
roku budŜetowego.  

Projekt uchwały omówiła pani ElŜbieta Mnich- skarbnik Gminy, w związku z brakiem 
pytań radni przeszli do głosowania. „Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 0 
głosów wstrzymujących, 0 głosów przeciwnych.   
Uchwała Nr XLI/  247 / 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 16) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2010 rok.  

Projekt uchwały omówiła pani ElŜbieta Mnich- skarbnik Gminy, w związku z brakiem 
pytań radni przeszli do głosowania. „Za” przyjęciem uchwały opowiedziało się 13 radnych, 0 
głosów wstrzymujących, 0 głosów przeciwnych.   
Uchwała Nr XLI/  248 / 2010 wraz z załącznikiem stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Ad 17) Interpelacje Radnych- w związku z brakiem interpelacji Przewodniczący 
zaproponował przejście do punktu kolejnego. 
Ad 18-19) Sprawy bieŜące. Wolne głosy i wnioski. 

� Jako pierwszy głos zabrał pan Marian Walkiewicz, który informował, Ŝe prowadzona 
była zbiórka zboŜa, na terenie powiatu średzkiego zebrano ok. 52 ton zboŜa. 
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Przekazywano równieŜ owoce, wodę mineralną i odzieŜ. Pan Walkiewicz dziękował 
sołtysom za zaangaŜowanie w zbiórce, za przygotowywanie darów.  

� Kolejno pan Henryk Prochownik- sołtys wsi Rogusko dziękował wszystkim zebranym 
za zaangaŜowanie i pomoc podczas powodzi. Ponadto pan Sołtys prosił pana Wójta o 
zwrócenie się do Wojewódzkiego Zarządu Melioracji o wykup gruntów znajdujących 
się pod wałem, i uregulowanie prawa własności.  

� Następnie pan Mirosław Jędrzak pytał pana Wójta czy w najbliŜszym czasie będą 
wykaszane trawy na zdrojach w Nowym Mieście. 
W odpowiedzi pan Wójt informował radnego, Ŝe jak tylko poziom wody się obniŜy to 
trawy będą wykoszone. 

� Pan Przewodniczący pytał czy zostaną podjęte działania względem postawienia znaku 
postój na Ŝądanie przy ulicy jarocińskiej. Pan Wójt informował, Ŝe przeprowadził 
rozmowę z PKS Jarocin, gdzie poinformowano pana Wójta Ŝe znak zostanie 
postawiony, po tym jak zostanie przeprowadzona zmiana rozkładu autobusów. 

� Pan Julian Janicki pytał czy ruszy sprawa postawienia lamp w Boguszynku.                        
W odpowiedzi Wójt informował, Ŝe na razie naleŜy zaczekać na to czy zostanie 
rozwiązana pozytywnie kwestia postawienia dwóch lamp ze środków funduszy 
sołeckiego Boguszyna.  

� Pani Violetta Rajczyk zapraszała na festyn w Chwalęcienie który odbędzie się dn. 4 
lipca br. – pani sołtys gwarantowała dobrą zabawę.  

� Pan Feliks Stratyński pytał czy zostaną podjęte działania co do drogi na odcinku 
Wolica Kozia- Dębno.  

Ad 20) Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady pan Janusz Janicki  

o godzinie 17:00 zamknął XLI Sesję Rady Gminy.  
 
 
Protokółowała:      Przewodniczący Rady Gminy 
Referent d.s. biura rady      
     
Julita Ciarcińska-Wachowiak      /-/ Janusz Janicki 
 
 


